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Namens de fractie van Gemeentebelangen heeft u aan mij vragen gesteld over mogelijke versoepeling van 
de regels voor marktkramen waar non-food-producten verkocht worden. In uw mail stelt u dat u het 
onhoudbaar en onrechtvaardig vindt dat er onderscheid gemaakt wordt tussen winkels en marktkramen 
waar niet essentiële producten verkocht worden. Die winkels mogen onder strikte regels vanaf 3 maart 
weer beperkt open, de marktkramen niet. Daarnaast vraagt u of de gemeente zich wil inspannen om uw 
standpunt onder de aandacht te brengen bij het Kabinet. In de bijlage treft u de vragen aan.

Het gemeentebestuur van Olst-Wijhe onderkent het feit dat vele ondernemers het moeilijk hebben en dat 
er reikhalzend wordt uitgekeken naar het moment dat er verdere versoepelingen mogelijk zijn. Het kabinet 
moet lastige afwegingen maken en waar de één iets meer ruimte krijgt, krijgt een ander dat nog niet. Dit 
onderwerp is onder meer aan de orde geweest in de vergadering van het Regionaal Beleidsteam (RBT) op 
24 februari 2021. Mijn beantwoording is in lijn met de opvattingen van het Regionaal Beleidsteam. 

In het RBT van 24 februari is stilgestaan bij de geldende maatregelen. De druk om te versoepelen is hoog 
en het RBT heeft gesproken over de signalen vanuit de detailhandel en de horeca. De situatie in onze 
regio wordt gemonitord. In het RBT is afgesproken dat de burgemeesters in gesprek gaan met 
verschillendede doelgroepen, waarbij de verbinding wordt gezocht en een beroep gedaan wordt op de 
eigen verantwoordelijkheid van een ieder. Daarover heeft u kunnen lezen in de nieuwsbrief van het RBT 
op vrijdag 26 februari jl. Op lokaal niveau is regelmatig contact met de ondernemersverenigingen en 
horeca. 

Het Kabinet heeft in december bepaald dat alleen levensmiddelen op de markt verkocht mogen worden 
vanwege het feit dat het niet te druk mag worden op de markt. Vanuit het RBT wordt via het 
Veiligheidsberaad gepleit om verruiming waar het kan. U zult ongetwijfeld via de media hebben 
meegekregen dat de voorzitters van de veiligheidsregio’s daarover voortdurend overleg hebben met het 
Kabinet. Waar ruimte is moeten we die gebruiken, maar in alle realiteit is er nog weinig ruimte. 



Het thema van de non-food op de markten, maar bijvoorbeeld ook de openstelling van de terrassen, zal in 
de komende tijd een vast onderwerp van gesprek blijven. Kijkend naar het concrete geval waar u op doelt, 
namelijk de vergelijking tussen bijvoorbeeld de schoenwinkel en de marktkraam, is de praktische situatie, 
gelet op de beperkingen die gesteld zijn aan de verkoop in de winkel (niet meer dan 2 personen, minimaal 
10 minuten, 4 uur van te voren afspraak maken, mogelijkheden voor het reguleren van de toegang), zo 
verschillend dat die vergelijking mijns inziens niet opgaat. 

Ik ga er vanuit hiermee antwoord te hebben gegeven op uw vragen. Zoals te doen gebruikelijk met 
raadsvragen, zend ik deze brief ook naar de collega-fracties en de pers. Daarnaast zal ik deze brief ter 
kennis brengen bij de (plaatsvervangend) voorzitter van het RBT.

Met vriendelijke groet,

A.G.J. (Ton) Strien
Burgemeester

Bijlage: schriftelijke vragen Gemeentebelangen



3

BIJLAGE - Schriftelijke vragen Gemeentebelangen

Geacht heer Strien, beste Ton,
 
Afgelopen dinsdag, tijdens de persconferentie over de ‘versoepelingen’ in deze corona-crisis, is duidelijk 
geworden dat winkels die niet open waren (veelal non-food) weer open mogen vanaf 3 maart. Met de 
beperking dat er maximaal 2 klanten per winkel worden toegelaten.
Voor die winkels kan dat een kleine stap in de goed richting zijn.
 
De markt wordt uitgesloten van deze versoepeling. Dat betekent dat er op de markt nog steeds geen 
schoenen of kleding verkocht mogen worden vanaf 3 maart. Dit vinden wij onrechtvaardig.
 
Bedenk het voorbeeld dat er een marktkraam met schoenen bijna naast een schoenenwinkel staat.
Er mogen 2 klanten per keer in de schoenenwinkel zijn, waarbij het dringende advies is om een mondkapje 
te dragen omdat het een openbare binnenruimte betreft.
Maar bij de markkraam met schoenen mag niemand schoenen kopen. Terwijl dit zelfs in de buitenlucht is. 
De marktkooplui houden zich sinds het begin van de corona-crisis aan de adviezen en regels voor wat 
betreft afstand e.d.
 
Gemeentebelangen vindt deze werkwijze niet houdbaar en ook niet meer uitlegbaar aan onze inwoners en 
ondernemers. Daarom hebben wij de volgende schriftelijke vragen ex artikel 37 Reglement van Orde:

- Bent u het met ons eens dat de huidige situatie onlogische, onhoudbaar en niet meer uit te leggen 
is?

- Bent u het met ons eens dat er bij dit soort handel geen onderscheid mag zijn tussen een winkel 
en een marktkraam?

- Bent u bereid deze situatie via de Veiligheidsregio onder de aandacht van het Kabinet te brengen?

Graag ontvangen wij op korte termijn uw reactie.
 
Met vriendelijke groet,
Ron de Wit
Raadslid Gemeentebelangen Olst-Wijhe
 
 
N.B.  Wij zijn op de hoogte van de landelijke actie van de brancheorganisatie CVAH. Tevens krijgen wij 
signalen dat deze kwestie ook in andere gemeenten spelen. Desondanks vinden wij deze lokale actie op 
zijn plaats, omdat het hier gaat om zowel ondernemers als klanten uit onze gemeente.


